
 

 

 
   

 
Spørgsmål om skolekapacitet i Bellakvarter 

 

Kære Rasmus 

Du har den 18. november 2023 stillet følgende spørgsmål til 
forvaltningen om skolekapacitet i Bellakvarter: 

1. Jeg vil gerne spørge forvaltningen, om der har været undersøgt 

muligheden for at leje sig til skolekapacitet i eksisterende 

bygningsmasse i Bella Kvarter?  

2. Og i hvilket omfang det vil kunne dække noget af kapacitetsbehovet 

samt fordele og ulemper herved. Som alternativ til brug af 

pavilloner i Ørestad syd. 
 

Besvarelse 

Ad 1 - Jeg vil gerne spørge forvaltningen, om der har været undersøgt 

muligheden for at leje sig til skolekapacitet i eksisterende bygningsmasse i 

Bella Kvarter?  
 
Økonomiforvaltningen (ØKF) har frem mod Budget 2024, hvor den 
tidlige opstart af Fælledby Skole blev besluttet, undersøgt alternative 
muligheder for placering. Det har dog ikke været muligt at finde en 
anden placering, da området omkring Bella Kvarter er tæt bebygget og 
disponeret til andre formål. ØKF har både kontaktet grundejere og 
erhvervsudlejere, men det har ikke været muligt at finde en midlertidig 
skoleplacering i nærheden af Bella Kvarter.  
 
 
Ad2 - Og i hvilket omfang det vil kunne dække noget af kapacitetsbehovet 

samt fordele og ulemper herved. Som alternativ til brug af pavilloner i 

Ørestad syd. 

 
Det kan forvaltningen ikke vurdere, da der ikke har været muligt at finde 
en alternativ placering til tidlig opstart af Fælledby Skole.  
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